



## Terpsichori *Greek Dance Circle*

proudly presents their 26<sup>th</sup>, LAST dance seminar:

## Dances of Podos with LIVE MUSIC

on 16-17th February 2019 in Brussels

Teacher: Yannis Korosidis

Musicians: Nikos Kromlidis & Thomas Chatziioannidis

### PROGRAMME:



For this last seminar, our idea is to celebrate together **with friends**. To celebrate Greek dances... 9 years and 25 seminars shared with you... the love we put into this beautiful project... and all the love and support you

gave us in return...

So for this special occasion, we decided to invite again Yannis who will teach us dances from Podos, this time going **from rhythm to rhythm**.



And we will finally grab that **Atsapat** that so many of you have been longing to learn and Yannis will break it down for you into easy-to-learn pieces.

The seminar will be accompanied by **live music** thanks to Nikos and Thomas, two great musicians.

To complete our feast, our **evening** will transform into a **Carnaval feast** – including Carnaval costumes, dances and quizzes.



Erika +32 473 66 44 61 – Ippokratis +32 477 25 45 36

[contact@terpsichori.org](mailto:contact@terpsichori.org) – [www.terpsichori.org](http://www.terpsichori.org)



## Terpsichori Greek Dance Circle

### HOURS:

#### Saturday, the 16<sup>th</sup> February 2019:

11.00 – 18.00 Dance class (including 1 hour lunch break + coffee break)

19.00 – 22.00 Carnival evening à la Terpsichori (*bring your Carnival clothes & mask*)

#### Sunday, the 18<sup>th</sup> November 2018:

9.30 – 12.30 Dance class

### PRICE:

**Seminar fee: 60€.** For Terpsichori yearly ticket (not card) holders: 50€.

**Saturday evening: 19€** which includes entrance fee, warm dish, dessert and unlimited consumption of water, soft drinks and wine. You are free to bring accompanying persons for the same price, on reservation **ONLY!** Priority is given though to seminar participants.

### INSURANCE:

Insurance is the responsibility of the participants. We don't take responsibility for any injury, damage or loss.

### PLACE:

Parish Hall Quo Vadis in Schaerbeek, limiting Woluwe-Saint-Lambert.

Address: 82 Rue Aimé Smekens (or 269 Avenue de Roodebeek)

### ACCOMMODATION:

Here are some hotels our seminar participants stayed in the past: Hotel Evergreen, Hotel Lambeau, La Maison du Soleil, Housing Brussels and Hotel FunKey, our absolute favourite. You can check rates on [www.booking.com](http://www.booking.com).

Erika +32 473 66 44 61 – Ippokratis +32 477 25 45 36

[contact@terpsichori.org](mailto:contact@terpsichori.org) – [www.terpsichori.org](http://www.terpsichori.org)



## Terpsichori Greek Dance Circle

### CANCELLATION:

**Up to 15 days before:** the total fee will be reimbursed.

**14 days or less before:** the total price is due and not reimbursed.

### REGISTRATION, CONFIRMATION & PAYMENT:

**#1. REGISTER** by email to [contact@terpsichori.org](mailto:contact@terpsichori.org).

Include your full name, email address, mobile number and whether you wish to stay for the evening.

By registering, you automatically and unconditionally submit to our Terms & Conditions, displayed on our website and in this document.

**#2.** After confirmation, send us the seminar fee by **BANK TRANSFER**.

Places are reserved in order of payment.

#### **Our bank details:**

Terpsichori / Erika Saradidis-Kalmar

IBAN: BE50 3770 1518 8318

Swift: BBRUBEBB

*Please write "Seminar February 2019" + your name in the comments.*

**Your place is confirmed only if both registration and payment has been made!**



**Terpsichori** *Greek Dance Circle*

présente son 26<sup>ème</sup> et DERNIER stage de danse:

## Danses de Pondos avec musique vivante

les 16-17 février 2019 à Bruxelles

Enseignant: Yannis Korosidis

Musiciens: Nikos Kromlidis & Thomas Chatziioannidis

### PROGRAMME:



Pour ce dernier stage, notre idée est de faire la fête **entre amis**. Fêter les danses grecques en célébrant nos 9 ans de partage jalonnés de 25 stages... Fêter l'amour que nous avons mis dans ce magnifique projet et fêter

l'amour et le soutien que vous nous avez donnés en retour.



A cette occasion spéciale, nous avons décidé d'inviter à nouveau Yannis qui nous enseignera des danses de Pondos, **classées par groupes rythmiques**.



Et finalement, nous allons prendre le taureau par les cornes (en assimilant le taureau à la danse **Atsapat**) et le décomposer. Je sais que beaucoup d'entre-vous en rêvent depuis longtemps.

L'animation musicale du stage sera assurée par Nikos et Thomas, deux excellents **musiciens**.

Pour compléter notre événement, notre soirée se transformera en **fête de Carnaval** avec costumes, danses et quizz.

Erika +32 473 66 44 61 – Ippokratis +32 477 25 45 36

[contact@terpsichori.org](mailto:contact@terpsichori.org) – [www.terpsichori.org](http://www.terpsichori.org)



## Terpsichori Greek Dance Circle

### HORAIRE:

#### Samedi, le 16 février 2019:

11.00 – 18.00 Cours de danse (avec pauses)

19.00 – 22.00 Soirée Carnaval à la Terpsichori, *vous pouvez venir déguisé*

#### Dimanche, le 17 février 2019:

09.30 – 12.30 Cours de danse

### PRIX:

**Frais du stage: 60€.** Pour les abonnés de notre groupe Terpsichori, en ordre de cotisation: 50€.

**Soirée: 19€** - y compris le ticket d'entrée, plat chaud, dessert et consommation à volonté d'eau, de boissons non alcoolisées et de vin. Vous pouvez amener des amis aux mêmes conditions, **UNIQUEMENT** sur réservation préalable, mais la priorité sera donnée aux participants du stage.

### ASSURANCE:

L'assurance est à charge des participants. Nous déclinons toute responsabilité pour les blessures qui pourraient se produire pendant ce stage.

### LIEU:

Salle Paroissiale Quo Vadis à Schaerbeek, limite Woluwe-Saint-Lambert  
Adresse: 82, Rue Aimé Smekens (ou 269, Avenue de Roodebeek)

### LOGEMENT:

Voici quelques hôtels où les participants de nos stages ont séjourné dans le passé: Hôtel Evergreen, Hôtel Lambeau, La Maison du Soleil, Housing Brussels et Hôtel FunKey (notre favorite). Vous pouvez consulter les tarifs sur [www.booking.com](http://www.booking.com).



## Terpsichori Greek Dance Circle

### ANNULATION:

**Jusqu'à 15 jours avant:** la totalité des frais payés sera remboursée.

**14 jours et moins avant:** la totalité des frais sera retenu.

### INSCRIPTION, CONFIRMATION & PAIEMENT:

**#1:** Envoyez votre **INSCRIPTION** par email à [contact@terpsichori.org](mailto:contact@terpsichori.org), en précisant votre nom complet, adresse email, numéro de portable et si vous souhaitez participer à la soirée.

En vous inscrivant, vous déclarez avoir pris connaissance et accepter nos conditions générales, affichées sur notre site ainsi que dans ce document.

**#2:** Après notre confirmation, effectuez le **VIREMENT** lié aux frais du stage. Les places seront accordées suivant l'ordre de paiement.

### Compte bancaire:

Terpsichori / Erika Saradidis-Kalmar

IBAN: BE50 3770 1518 8318

Swift: BBRUBEBB

*Veillez marquer „Stage février 2019 – votre nom” comme communication.*

**Votre place ne peut être confirmée qu'en suivant ces deux étapes!**